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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 2  

van donderdag 31 maart 2016 om 19:30 uur 

 
 
Aanwezig: Breugelmans Stef - voorzitter 
Driesen Josiane, Gevers Dimitri, Van Litsenborg Guy, De Smet Annick, Van Geirt Willy, De Coninck Katleen, Van 
Damme Marc - raadsleden 
Stijnen Francis, Anaf Hannes - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Starckx Wannes, Van Lommel Reccino, Gladiné Pierre - raadsleden 
 
Waren eveneens aanwezig 
Paul Meeus – raadslid in vervanging van Reccino Van Lommel, 
Paul Moelans – raadslid, 
Gidsen Natuurpunt, 
Marc Machielsen – milieuambtenaar, 
Publiek, 
Pers. 
 
Wandeling (met gids) door Vennengebied 
De commissievergadering begint met een wandeling door het Vennengebied onder leiding van twee gidsen van 
Natuurpunt. 
Uit deze wandeling onthouden we onder meer dat natuurpunt het gebied stap voor stap tracht te herstellen in haar 
oorspronkelijke staat. De Amerikaanse eik is één van de ingevoerde boomsoorten die “nogal overwoekerd”en 
gericht zal gerooid worden. 
Een bekommernis van Natuurpunt is het gebruik van de weg (richting Merksplas) die vaak gebruikt wordt als 
sluipweg en waarop aan vrij hoge snelheid door het natuurgebied wordt gereden. 
De aanwezige raadsleden danken de gidsen voor hun duidelijke toelichting. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Paul Moelans vraagt volgende aanpassingen: 
Met betrekking tot het agendapunt: vraag van raadslid Paul Moelans: stand van zaken over de situatie van voetbal 
in Turnhout. 

- “Waterheide lijkt het interessants en dan liefst met Technico, HiH en White Star” aanvullen met “dit is 
de visie van de Stad”. 

- “Wat HiH betreft verduidelijkt schepen Hannes Anaf dat de stad wil mee zoeken maar geen enkele 
club kan verplichten.” Aanvullen met “iets te doen tegen de zin van de club in”. 

- “Voor schepen Hannes Anaf lijkt het best om gesprekken op termijn terug op te starten” vervangen 
door “Voor schepen Hannes Anaf lijkt het best om zo vlug mogelijk de gesprekken met Technico en 
White Star terug op te starten”. 

Met betrekking tot het agendapunt over de schaatsbaan. 
- “Paul Moelans is van mening dat niet te lang mag gewacht worden om contact op te nemen en men 

het best breder ziet dan Turnhout alleen.” Vervangen door “Paul Moelans stelt voor om zo vlug 
mogelijk contact op te nemen met het kabinet van minister Muyters vooral omdat de uitwerking van 
een globaal Vlaams Sportinfrastructuurplan klaar moet zijn tegen de zomer 2016. Best ziet men dit 
breder dan Turnhout alleen.” 

Mits deze aanpassingen wordt het verslag goedgekeurd. 
 
Erfpacht gebruiksrecht Stoomgroep Stadspark 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Marc Machielsen toelichting bij dit punt. 
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Willy Van Geirt meldt dat iemand van de stoomtreingroep hem had aangesproken over het feit dat zij geregeld de 
spoorlijnen hebben opgehoogd met steenslag maar deze regelmatig in de grond verdwijnt. Willy Van Geirt vraagt 
wie hiervoor instaat. 

Deze werkzaamheden moeten door de stoomtreingroep zelf gebeuren en gefinancierd worden. Deze 
mensen zijn hiervan op de hoogte. 

Voorzitter Stef Breugelmans vraagt of de stoomtreingroep de gronden eventueel mogen draineren. 
Deze vraag is nog nooit gesteld en ook nog niet bekeken. 

 
Stand van zaken schaatsbaan 
Schepen Hannes Anaf deelt hierover het volgende mee: 
Voor de maand april is er geen publieksschaatsen meer voorzien maar enkel nog verenigingen.  
Aan de eigenaar was gevraagd om voor de maand april de huurprijs voor deze verenigingen te laten zakken. De 
eigenaar kon hiermee niet akkoord gaan en had volgens hem al een toegift gedaan door de verenigingen in de 
maand april nog toegang te verlenen. Er wordt hierover nog wel verder onderhandeld. Een andere mogelijkheid zou 
er kunnen in bestaan dat de Stad een aantal uren zou huren en dan deze zou doorverhuren aan de verenigingen 
waardoor de huuropslag voor de verenigingen zou kunnen herleid worden tot de helft. 
Wat na april? 
Er is een werkgroep opgericht met de vier verenigingen die nu de schaatsbaan gebruiken om na te gaan welke 
mogelijkheden er zouden kunnen zijn op de Frac. Er is op de Frac nog een deel voor sport voorzien (in de vorm van 
een erfpacht) maar er moet onder meer bekeken worden of er voldoende oppervlakte kan beschikbaar gemaakt 
worden voor een ijspiste. Ook zal onder meer het probleem van parkeren moeten bekeken worden. 
Daarnaast zullen ook andere opties bekeken worden met het oog op een mogelijke definitieve oplossing  zoals 
onder meer gesprekken met de eigenaar.  
In de overgangsperiode zijn er ook een aantal mogelijkheden die zullen bekeken worden zoals bijvoorbeeld: de 
huidige schaatsbaan, schaatsbanen in de ruime omgeving, het inrichten van een tijdelijke schaatsbaan (bv. de 
oude Navo hallen in Weelde). Dit laatste zal een serieuze investering vergen en er moet ook nagegaan worden of er 
eventuele milieuvergunningen nodig zijn. 
Paul Meeus vraagt of er een zicht is op het aantal gebruikers en verwijst naar het zwembadverhaal waar dit ook 
bekeken werd. 

Schepen Hannes Anaf deelt mee dat er dit jaar een serieuze terugval te merken was. Het is alleszins een 
stuk minder dan de gebruikers van het zwembad. Schepen Hannes Anaf is van mening dat alleszins een 
oplossing moet gezocht worden binnen de regio en dat wanneer het eventueel op de Frac zou kunnen de 
nodige contacten zullen moeten gelegd worden met o.a. de ijshockeyfederatie, de provincie (voorlopig 
toch nog), Sport Vlaanderen , … . Een belangrijke troef is ook wel het gebruik van de ijsbaan door 
topsporters. 

Paul Moelans vindt het heel belangrijk om zo vlug mogelijk contact op te nemen met het kabinet Muyters en het 
probleem bovenlokaal aan te pakken. 

Schepen Hannes Anaf is van mening dat men op het kabinet gehoor kan krijgen wanneer men met een 
degelijk dossier er naar toe gaat dat gedragen wordt door de hele regio. 

Marc Van Damme vraagt wat de eigenaar gaat doen met zijn eigendom. 
Daar is niets van geweten. 

Josiane Driesen mist in het verheel de piste van een mogelijke overnemer. 
De clubs houden hiermee wel rekening in hun zoektocht naar een oplossing. 

 
Punten agenda gemeenteraad 
Marc Machielsen geeft aan de hand van een ppt (zie bijlage) toelichting met betrekking tot de huurovereenkomst en 
het huishoudelijk reglement voor de volkstuintjes Stadsboerderij. 
Paul Moelans vraagt of er jaarlijks een vergadering met de huurders is voorzien. 

Bedoeling is dat er een viertal keer per jaar een vergadering georganiseerd wordt waarop ook iemand van 
Velt zal aanwezig zijn. Daarnaast zal de verantwoordelijke van de CSA-tuin ook geregeld uitleg en 
toelichting geven. 

Paul Moelans vraagt waar de opbergkastjes zich bevinden, binnen of buiten. 
Deze zullen geplaatst worden onder een afdak aan de Stadsboerderij. 

Paul Meeus vindt het alleszins een goed concept en vraagt welke invloed dit kan hebben op de bestaande 
volkstuintjes.  

De voorzitter van de volkstuintjes volgt het concept mee op. 
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Bedoeling is om met dit concept te laten zien welke mogelijkheden er zijn om dan stilaan stap voor stap dit 
verder in te voeren. 

Paul Meeus vraagt waar het eventueel nog kan. 
Dit kan onder meer in het zuiden, Molen-Oost, Bentel. 

Marc Van Damme vraagt of er ook sanitair voorzien wordt. 
Dit is er in de Stadsboerderij. 

Paul Moelans vraagt of er ergens voorbeelden van te vinden zijn. 
De Boerse Poort in Gent is er een voorbeeld van waar men ook is gaan kijken. 

Paul Moelans vraagt of er zaken zijn waar men speciaal moet op letten. 
In Gent had men een vak voorzien om samen te tuinieren. Dat was daar aan het verwilderen wat zeker niet 
de bedoeling is. Hier waren geen groepen gevonden die hiervoor interesse hadden. 

Paul Moelans vraagt of er ook ruimte is voor bijvoorbeeld imkers. 
Op de Stadsboerderij zijn deze al (de Rosse Bie). Eventueel zou dat in een tuintje mogen maar mits 
afspraak en de zekerheid dat de buren hierdoor niet gestoord worden. 
Hierbij aansluitend deelt schepen Hannes Anaf mee dat de Stad had meegedaan met de wedstrijd 
“bijenvriendelijke gemeente” maar het niet gehaald had. Wel staan er momenteel bijenkasten op de 
Warande en het Europeiongebouw op Blairon. 

De pers vraagt of er een wachtlijst bestaat en hoe lang men daar dan gemiddeld op staat vooraleer een tuintje 
toegewezen te krijgen. 

Er is een oproep geweest waarop een aantal mensen hebben ingeschreven. Het resultaat hiervan is dat 
momenteel, op enkele kleine tuintjes na, alles volzet is. Hoelang men op een wachtlijst zal staan vooraleer 
een tuintje toegewezen te krijgen is moeilijk in te schatten. 

 
Schepen Francis Stijnen deelt mee dat de aanpassing van het Diftar-tarief dat vorige maand op de Raad gestemd 
werd voorzien was om in te gaan op 1 april. Helaas stond in de beslissing 1 mei als ingangsdatum. Om alsnog op 1 
april de vermindering te kunnen toepassen zal nu aan de raad een toelagereglement voor de maand april worden 
voorgelegd. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Varia 
Schepen Hannes Anaf deelt mee dat in verband met het voetbaldossier contact werd opgenomen met de voorzitter 
van Technico. Technico wil verder mee nadenken als White Star mee is met het verhaal. Er is vervolgens hierover 
een gesprek geweest met White Star. Kortelings zullen dan de gesprekken met Technico en White Star samen 
terug opgestart worden. HiH die nu op de Leemshoeve zitten, moeten zelf beslissen wat ze willen doen. 
 
Paul Moelans vraagt naar het resultaat in verband met de concessie van de Leemshoeve. 

De inschrijvingsperiode is nog niet afgesloten. Op een volgende commissie zal dit aan bod komen. 
 
Paul Moelans vraagt of er al feedback is geweest met de actiegroep rond Diftar. 

Met hen zal contact worden opgenomen. 
 
Paul Moelans vraagt naar het resultaat van de concessie van de Sporthal Stadspark. 

Er hebben zich twee kandidaten aangediend. Met hen moet nu nog een gesprek volgen. 
Op een volgende commissie zal dit toegelicht worden. 

 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  


